

Amazing 中国  
CHINA 中国

6D5N  
厦门/泉州/安溪/  
南安/永春/华安土楼  
XIAMEN/QUANZHOU/ANXI/  
NAN'AN/YONGCHUN/HUA'AN TULO

Tour Code: CQV-2

 **Golden**<sup>®</sup>  
Destinations



China  
中国

 **全程无购物站**  
NO SHOPPING STOP



Gulang Yu  
鼓浪屿



South Putuo Temple  
南普陀寺



Kaiyuan Temple  
开元寺



Hua'an Tulou  
华安土楼

行程次序，以當地旅社安排為準。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.





Wudianshi Traditional Block  
五店市传统街区

Zengcuoan  
曾厝垵

Yongchun Aged Vinegar Cultural Park  
永春老醋文创园

## 精简行程

### 第一天 出发 ✈️ 厦门 (机上用餐/晚)

- ☑️ 南普陀寺
- ☑️ 环岛路 (车游)
- ☑️ 黄厝沙滩

### 第二天 厦门 🚗 (150公里) 泉州 (早/午/-)

- ☑️ 开元寺+东西塔+网红西街
- ☑️ 泉州非物质文化遗产馆 (周一闭馆)  
\*如卡周一闭馆则调整为蟳埔村\*
- ☑️ 五店市传统街区
- ☑️ 阳光夜市

### 第三天 安溪 🚗 (100公里) 南安 🚗 (60公里) 永春 (70公里) (早/午/晚)

- ☑️ 城隍庙
- ☑️ 凤山寺
- ☑️ 永春老醋文化园
- ☑️ 五里古街

### 第四天 华安土楼 🚗 (150公里) 厦门 (180公里) (早/午/-)

- ☑️ 华安土楼  
· 二宜楼, 南阳楼, 东阳楼
- ☑️ 曾厝垵

### 第五天 厦门 (早/-/晚)

- ☑️ 鼓浪屿 (不含电瓶车)
- ☑️ 沙坡尾
- ☑️ 演武大桥观景平台
- ☑️ 世贸双子塔 (外观)

### 第六天 厦门 ✈️ 抵达 (早/机上用餐)

- ☑️ 第八市场
- ☑️ 中山路步行街

## 观光景点:

### 厦门

- ◆ **鼓浪屿 (万国建筑博览)** - 鼓浪屿与厦门岛隔海相望, 由于历史原因, 中外风格各异的建筑物在此地被完好地汇集、保留, 有“万国建筑博览”之称。龙头路商业街诸多火热商铺都有贩卖各种厦门特色小吃, 此岛还是音乐的沃土, 人才辈出, 钢琴拥有密度居全国之冠, 又得美名“钢琴之岛”, 是一个非常浪漫旅游景点。
- ◆ **南普陀寺** - 是一座有千余年历史的佛教寺庙, 位于中国福建省厦门市东南五老峰下, 面临海湾, 历史和规模在厦门市佛寺中仅次于同安梵天禅寺居第二位。因其供奉观世音菩萨, 与浙江普陀山观音道场类似, 又在普陀山以南而得名。

### 泉州

- ◆ **开元寺** - 泉州开元寺以其标志性的东西双塔闻名, 这两座历史悠久的石塔不仅是城市的地标, 也是佛教文化的重要象征。
- ◆ **五店市传统街区** - 占地约126亩, 是晋江城市的发源地之一。该街区保存了明、清、民国至现代各时期的闽南特色红砖建筑, 以及中西合璧的洋楼等, 共有近百处历史风貌建筑。

### 永春

- ◆ **永春老醋文创园** - 是福建省首个以老醋文化为主题的文创园区。这里以百年非遗技艺“永春老醋酿造”为核心, 集文化展示、酿造工艺体验、醋产品研发、旅游观光于一体, 是了解永春醋文化的最佳地点。
- ◆ **五里古街** - 位于福建省永春县五里街镇, 历史悠久, 古称“官田市”, 是闽南地区保存较为完整的传统古街区之一。

### 南安

- ◆ **凤山寺** - 又称“将军庙”或“威镇庙”, 位于南安市诗山镇西北角的凤山 (又称郭山) 山麓。该寺始建于五代后晋天福初年 (公元936—947年), 距今已有千余年历史。虔诚祭拜广泽尊王, 共祀国泰民安, 阖家吉祥!

### 华安土楼

- ◆ **华安土楼** - 位于华安县仙都镇大地村, 由“土楼之王”二宜楼、“福建土楼博物馆”南阳楼、“宜居典范”东阳楼组成, 展现福建土楼的建筑艺术和历史风貌。



✓ 5 早餐/3 午餐/3 晚餐

风味餐:

- ★ 闽南风味
- ★ 湖头米粉+官桥豆干
- ★ 农家风味
- ★ 开元古早味
- ★ 石鼓白鸭汤+醋猪脚
- ★ 龙虾鲍鱼海鲜宴

酒店住宿 (5晚)

- ✓ 厦门探索酒店或同级 x1 晚
- ✓ 泉州晋江锦江都城大酒店或同级 x1 晚
- ✓ 永春戴斯温德姆酒店或同级 x1 晚
- ✓ 厦门朗豪酒店或同级 x2 晚

自费项目: 厦门《老院子民俗文化风情园》+世界第一秀《闽南传奇》- 【RMB 300/人】

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序)

以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Shapowei  
沙坡尾



Yanwu bridge  
演武大桥观景平台



Zhongshan Road  
中山路步行街



## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE ✈️ XIAMEN (MOB/D)

- ☑ South Putuo Temple
- ☑ Xiamen Island Ring Boulevard (Car Ride)
- ☑ Huangcuo Beach

### D2 XIAMEN (150KM) QUANZHOU (B/L)

- ☑ Kaiyuan Temple + East And West Pagodas + West Street
- ☑ Quanzhou Intangible Cultural Heritage Museum (Monday Closed)  
*\*Will Be Visit Xunpu Village If Monday Closed\**
- ☑ Wudianshi Traditional Block
- ☑ Yangguang Night Market

### D3 ANXI (100KM) NAN'AN (60KM) YONGCHUN (70KM) (B/L/D)

- ☑ Anxi Chenghuang Temple
- ☑ Fengshan Temple
- ☑ Yongchun Aged Vinegar Cultural Park
- ☑ Wuli Ancient Street

### D4 HUA'AN TULOOU (150KM) XIAMEN (180KM) (B/L)

- ☑ Hua'an Tulou  
· Eryi Building, Nanyang Building, Dongyang Building
- ☑ Zengcuoan

### D5 XIAMEN (B/D)

- ☑ Gulangyu (Not Include Buggycar)
- ☑ Shapowei
- ☑ Yanwu Bridge
- ☑ Xiamen Twin Towers (Exterior View)

### D6 XIAMEN ✈️ ARRIVAL (B/MOB)

- ☑ Eighth Street
- ☑ Zhongshan Road



✓ 5 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisines:

- ★ Minnan Cuisine
- ★ Kaiyuan Ancient Cuisine
- ★ Hutou Rice Noodles + Guanjiang Tofu
- ★ Shigu White Duck Soup + Vinegar Pork Trotters
- ★ Tulou Farmhouse Cuisine
- ★ Lobster And Abalone Seafood Feast

## TOURIST ATTRACTIONS:

### XIAMEN

- ◆ **Gulangyu** - Gulangyu Island sits across the sea from Xiamen Island and is renowned for its eclectic blend of architectural styles, a legacy of its colonial history. It is often referred to as an "Exhibition of International Architecture."
- ◆ **South Putuo Temple** - Located at the foot of Wulao Peak in southeastern Xiamen and facing the bay, Nanputuo Temple has a history of over 1,000 years. It is one of the most important Buddhist temples in Xiamen, second only to Fantian Temple in Tong'an.

### QUANZHOU

- ◆ **Kaiyuan Temple** - One of the oldest and largest Buddhist temples in Fujian Province, Kaiyuan Temple is best known for its iconic East and West Pagodas. These ancient stone towers are not only architectural marvels but also symbolic landmarks of Quanzhou's religious and historical significance.
- ◆ **Wudianshi Traditional Block** - Covering an area of about 126 acres in Jinjiang, Wudian City is one of the cradles of urban development in the region. The area preserves a rich collection of Minnan-style red brick buildings from the Ming, Qing, and Republican periods, along with a few Western-style mansions.

### YONGCHUN

- ◆ **Yongchun Aged Vinegar Cultural Park** - This is the first cultural park in Fujian Province centered on aged vinegar. It showcases the century-old traditional techniques of Yongchun vinegar making and combines cultural exhibitions, hands-on brewing experiences, product development, and sightseeing.
- ◆ **Wuli Ancient Street** - Located in Wuli Street Town of Yongchun County, this historic street—once known as "Guantian Market"—has been a vibrant trading center since the Song Dynasty. It remains one of the most well-preserved traditional Minnan-style old streets, reflecting deep-rooted cultural traditions and historical charm.

### NAN'AN

- ◆ **Fengshan Temple** - Also known as the "General's Temple" or "Weizhen Temple," Fengshan Temple is located at the foot of Fengshan (formerly called Guoshan) in the northwest of Shishan Town, Nan'an. It was originally built during the Later Jin period of the Five Dynasties (936–947 AD) and has a history of over a thousand years.

### HUA'AN TULOOU

- ◆ **Hua'an Tulou** - Located in Dadi Village, Xiandu Town, Hua'an County, this cluster of traditional earthen buildings is a key part of the UNESCO World Heritage-listed Fujian Tulou. It includes iconic structures such as: Er Yi Lou, Nanyang Lou, Dongyang Lou.



HOTEL OR SIMILAR (5 Nights)

- ✓ Xiamen Discovery Hotel Or Similar Class x1 Night
- ✓ Metropolo Jinjiang Hotel Or Similar Class x1 Night
- ✓ Yongchun Days Hotel By Wyndham Or Similar Class x1 Night
- ✓ Xiamen Langham Place Hotel Or Similar Class x2 Nights

Optional Tour: Xiamen "Old Courtyard Folk Culture Park" + The World's No.1 Show "Legend Of Southern Fujian" - [RMB 300/Pax]

**Disclaimer:** Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



# General Information

## · 厦门 XIAMEN ·



<b>货币</b> Currency 	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 <small>*以当天汇率为准* *Subject to currency of the day*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	中国 : +86 China : +86
<b>电压</b> Voltage 	电压 - 220伏特 Voltage - 220 V	<b>插座</b> Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
<b>时差</b> Time Difference 	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time difference with Malaysia	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> 春季 Spring 3月 - 5月 Mar to May 15°C ~ 25°C <input type="checkbox"/> 夏季 Summer 6月 - 8月 Jun to Aug 25°C ~ 35°C <input type="checkbox"/> 秋季 Autumn 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C ~ 15°C <input type="checkbox"/> 冬季 Winter 12月 - 2月 Dec to Feb 3°C ~ 7°C <small>*以当天天气报告为准* *Subject to weather of the day*</small>		
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	<p>B738</p>		

出发日期: Departure Date:	<input type="text"/>	航班行程: Flight:	<input type="text"/>
团费: Tour Fare:	<input type="text"/>	机场税及燃油附加费: Airport Tax & Fuel Surcharge:	<input type="text"/>
小费: Tipping:	<input type="text"/>	旅行社代收费: Agent Collection Fee:	<input type="text"/>
签证: Visa:	<input type="text"/>	旅行保险: Travel Insurance:	<input type="text"/>
		总数: TOTAL:	<input type="text"/>

GD Partner:

